
Referat 
 
  

Skolebestyrelsesmøde  

Mødedato Mødested  Møde start/slut 

17.09.2019  Karen Blixen Skolen, SFO 19.00-21.00 
 

Deltagere 

Kirsten H. Holm, Henrik Lauritsen, Tommy Duus, Christina Henriksen, Lene Espersen, 
Adriijana Thaqi, Birgitte Hansen, Hannah Andersen, Marianne Ley, Helle Munk-
Hansen, Jørn Karlskov, elevrådet 
 
Afbud:  Lena Warming, Allan Olesen 
 
I: Information, C: Diskussion, B: Beslutning 
 
Mødeleder: Iben Platenkamp 
Referent: Helle Munk-Hansen 
 
 

01. Godkendelse af dagsorden (B) 5 min 
 

02. Konstituering af skolebestyrelsen  
5 medlemmer og 2 suppleanter 

Formand: Kirsten Holm  
Næstformand: Henrik Lauritsen  
Medlem: Tommy Duus  
Medlem: Birgitte Hansen  
Medlem: Lene Espersen  
Suppleant: Christina Henriksen  
Suppleant: Adriijana Thaqi 
Medarbejder repr.: Hannah Andersen 
Medarbejder repr.: Marianne Ley  
 

03. Nyt fra ledelsen (I) 10 min. 
Herunder: Intro til arbejdet i skolebestyrelsen, T3 
Tom Vadsted fra Skole og Samfunds gennemgang af skolebestyrelsen opgaver 
gennemgås. (der kommer et fælles kursus for hele kommunens bestyrelsen næ-
ste skoleår. Herunder en udredning af opgaverne.  
Efterskoler er ligeledes blevet dyrere, da skolechefen har besluttet, at det særlige 
tilskud til elever med særlige behov i 10. klasse udgår. 

 

Karen Blixen Skolen 
 
17. september 2019 
Udsendt af 
Helle Munk-Hansen 
 
Afbud til 
Helle Munk-Hansen 
Direkte telefon 20 23 00 42 
E-mail helmu@kolding.dk 



 

  Side 2 

 

Kirsten orienterer under evt.. Efterskolespørgsmålet er på lige fod med 
konfirmationsforberedelse en privat sag, hvorfor det kun er forældrene, 
der kan reagere, skolebestyrelsen har ikke til opgave at behandle 
spørgsmålet og skolen har ingen andel heri.  
Vi har fået en god start om end en hård start, særligt for pigerne i 7. 
klasse, idet der på denne årgang er udvidet med en hel klasse og hierar-
ki, vaner og uvaner 
Personale: pt. har vi en sygemeldt pædagog, udsat ansættelse af en pædagog-
faglig leder. Pr. 1. oktober mangler vi yderligere en pædagog, pga. en opsigelse. 
Vi har valgt at ansætte en pædagogmedhjælper med en uddannelse i friluftsliv. 
Vedkommende starter mandag d. 23. september. 
 
04. Nyt fra elevrådet (I) 
ML orienterer på vegne af elevrådet: 
Nyt elevråd: ny formand og næstformand  
Stort ønske om gardiner.   

 
05. SFO/Klub (I) 
SFO faldende elevtal efter krav om egenbetaling. Men stabilt fremmøde af de, der 
er tilmeldt. Vi vil gerne have at børnene kun tilmeldes SFO i ferier, hvis de reelt 
kommer, da man således kan udnytte ressourcerne bedre. 
 
 
06. Høringer 
Ferieplan og spareplan 
Ferieplanen godkendes.   
Spareplanen er ikke klar til behandling jf. referat fra byrådets økonomiudvalg. 
Der ligger en tidligere beslutning om 1% besparelse 2/3 dels effekt i 2020 og fuld 
effekt i 2021. Det vil først være muligt at lave evt. høringssvar før d. 29. oktober.  
 
07. Økonomi (I+B) 10 min  
Status gennemgået og godkendt. 
 
08. evt. (C) 
Kirsten orienterer om den seneste udvikling omkring efterskole.  

 
Næste møde: 21. november 2019 (mødet kan blive fremrykket ved behov for 
høringssvar. 
Mødeplan for 2019-2020: 
21. november kl. 19.00-21.00 
23. januar 2020 kl. 19.00-21.00 
2. marts 2020 kl. 19.00-21.00 
11. juni 2020 kl. 18.00-20.00 
 
Samt ad hoc 
 

Punkt til kommende møde:  
 Mediepolitik opdateres/justeres 
 Forældremøde med skb omkr. forståelse og accept af skoletilbud/behov.  
 Forslag om en forældreforening. Vi vil gerne lære hinanden at kende foræl-

drene imellem. 
 


